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PROCES – VERBAL NR.147 
încheiat astăzi, 07 august 2023, 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 13:00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare desfășurată prin mijloace 
electronice (on-line). La această ședință s-au conectat pe platforma on-line pusă 
la dispoziție de Consiliul Județean Argeș 32 de consilieri județeni, fiind absenți 
domnii consilieri județeni Ivan Marius-Bogdan  și  Manuel Tică, deci şedinţa 
este statutară. 
         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Începem prin a face prezența, Mînzînă Ion prezent, 
dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel?  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl David Emilian? 
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Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier judetean Valentin-Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel? 

Dl consilier judetean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Grecu Dumitru ?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion? 

Dl consilier județean Ion Iana -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Ivan Marius- Bogdan ? Dl Jinga Valerian? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent ! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Lupaș Diana – Elena ? 

Dna consilier județean Diana –Elena Lupaș - Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Nițoiu Corina Ramona? 

Dna consilier județean Corina Ramona Nițoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Pîrvu Marius ? Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin – Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis-Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Tică Manuel? Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Turturoiu Liliana–Maria? 

Dna consilier județean Liliana-Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Zidaru Cristian-George? 
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Dl consilier județean Cristian –George Zidaru – Prezent! 

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat 
la cunoștință de proiectul ordinii de zi, cu cele 7 puncte. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Dacă îmi permiteți? 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă rog frumos, stimate domnule Sofianu! 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Am o respectuoasă rugăminte, 
aceea de a retrage de pe ordinea de zi a ședinței punctul 7 și de a amâna discuția 
acestui proiect de hotărâre până după intrarea în vigoare a anunțatei ordonanțe 
de urgență supusă spre consultare de domnul premier Marcel Ciolacu. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sigur că da, sunt încântat de faptul că 
dumnevoastră sunteți foarte atașat de domnul premier Marcel Ciolacu și doriți 
amânarea acestui proiect de hotărâre. Domnule Sofianu, sper că doriți așa ca 
după ordonanță să discutăm, renunțând la comunicatul acesta pe care l-ați făcut 
public care conține foarte foarte multe  neadevăruri și care nu au nicio legătură 
cu tema discutată. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Nu are cum să conțină foarte 
multe neadevăruri că este el mic și scurt, ca redactare, dar dacă vreți putem să 
facem o dezbatere pe afirmațiile din comunicat. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Ați spus că această propunere este generatoare de 
cheltuieli suplimentare consistente. Fals. Nu sunt niciun fel de cheltuieli 
suplimentare. Dumneavoastră mi-ați adus la cunoștință faptul că trebuie să fiu de 
acord ca să renunț măcar la unul dintre cei cinci consilieri personali, fals, am 
șase. Dacă ordonanța îmi face cere să renunț în viitor la unul, doi, trei, patru, voi 
renunța. Ați spus că există mai multe consilii județene în România cu rezultate 
mai bune decât Consiliul Județean Argeș. Foarte fals și jignitor în același timp și 
necunoaștere din partea dumneavoastră. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Nu este jignitor, domnule 
Președinte, dar nu vreau să intru în polemică pe treaba aceasta. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Cu toate datele economice ale județului Argeș în 
comparație cu alte județe la care vă raportați dumneavoastră, n-om fi noi pe 
primul loc, dar oricum am recuperat un ecart foarte mare în raport cu ceilalți la 
care tot faceți dumneavoastră trimitere aici către numărul de angajați, cu angajați 
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aproape dublu decât noi. Noi avem 182 de angajați, numărul acesta vi-l repet. 
Îmi spuneți mie că trebuie să fiu preocupat de performanțe profesionale, sunt 
foarte preocupat de performanțele profesionale și tot timpul am spus că tot ce 
am realizat până acum, am realizat prin profesionalismul angajaților consiliului 
județean. Buni, răi, cum îi vedem unii din afară fără să știm despre ce vorbim, eu 
vă spun că rezultatele la această oră sunt în favoarea lor. Cine vrea să le vadă, 
cine își pune ochelari de cal și nu vrea să vadă nimic, e problema lui. Eu nu 
trebuie să iau de bun ceea ce ni se scrie fără să existe cea mai mică doză de 
realitate. Dacă e să vă felicit legat de acest comunicat, domnule Sofianu, este că 
ați reușit să-l transmiteți unui cetățean care face pe ziaristul, mare fan al fostul 
președinte Băsescu și a trimis acolo ,,băi Marcele vezi că Mînzînă la Argeș vrea 
să angajeze 55 de oameni. El, în necunoștință de cauză, omul de fapt și 
recunoaște că nu are de ce să fie obiectiv, trebuie să fie așa cum vrea el, i-a dat 
drumul. De asemenea, mai multe televiziuni mi-au solicitat un punct de vedere 
cu privire la faptul că trebuie să angajăm 55 de oameni. Eu le-am explicat că nu 
pot să comenteze aceste lucruri pentru că noi nu angajăm 55 de oameni. Din 
păcate acesta este adevărul, pentru că în conformitate cu ordonanța în vigoare la 
această oră până la 31.12.2023, orice angajare este nulă de drept. A, vă spun eu 
ce-am urmărit aici ca să nu stați în panică, din cauza mea, cerând performanță 
personalului pe care l-am avut la dispoziție, am cerut în mod explicit ca să nu ai 
fie angajate, să îi descurcăm cu personalul pe care-l avem. Urmărind spiritul 
celor petrecute în ultimul timp în care Partidul Social Democrat condus de dl 
Ciolacu, la care dumneavoastra faceți referire, pus să rânească după trei prim-
miniștri liberali, să rânească acesta este cuvântul, trebuie să ia niște măsuri dure. 
Măsurile acestea dure le vom respecta întocmai la momentul apariției lor. La 
momentul acesta nu este vorba de nicio suplimentare de cheltuială făcută iar 
dumneavoastră faceți parte din cei care ați beneficiat de mărinimia unui prim 
ministru unicat în România care nu avea loc de munca, și v-a oferit un loc de 
muncă. Spuneți aici că pun la dispoziția aparatul de partid, este jignitor, de aceea 
vă răspund pe tonul acesta, domnule Sofianu, pentru că nu aveți denumirea 
termenilor. Aveți posibilitatea prin mijloacele oficiale să contestați această 
hotărâre a consiliului județean factorilor de decizie. Ați mai făcut-o punându-l 
într-o lumină proastă pe prefect, eu nu știu ce probleme aveți dumnevoastră cu 
domnia sa, probleme personale presupun, și să conteste în continuare. Dar îl 
faceți din nou de râs, așa cum l-ati mai făcut de râs cu alt proiect de hotarâre pe 
care noi l-am câștigat dar din păcate a trebuit să amânăm un an de zile luarea 
unor decizii care să ducă la o construcție pe termen lung a zonei respective, așa 
cum ați făcut-o de fapt și pe la Câmpulung, nu sunt eu avocatul doamnei, lucruri 
pe care a trebuit să le rezolvăm noi. Tot ce ați scris dumneavoastră în acest 
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comunicat, nu arată nimic altceva decat un amatorism clar, n-aș vrea să vă spun 
că sunt colegi de-ai dumneavoastră care probabil vor vota alături de 
dumneavoastră în solidaritate, care mi-au spus acest lucru. Dacă întreba, poate 
afla mai multe lucruri. Vă mulțumesc. Prin urmare supun la vot conform 
procedurilor un asemenea comunicat, dar care nu are nicio legătura cu realitatea 
lucrurilor. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Pe raportul de aprobare, domnule 
Președinte, scrie negru pe alb, că se suplimentează statul de funcții cu 55 de 
posturi, ori creșterile de cheltuieli nu trebuie asimilate la modul că regia face 
parte din consiliul județean. Dacă vor fi transferate persoane inclusiv la regie 
cum spun unii colegi, că nu știm exact ce reprezintă aceste posturi, în momentul 
acela va fi o creștere de cheltuieli, haideți să o spunem. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Sofianu, nu va însemna nicio creștere de 
cheltuieli. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Dumneavoastră asimilați regia, 
consiliului, dar ca bugete, au bugete diferite. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Trebuie să dăm jos 30%, ați văzut că e mai greu de 
explicat. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – E bine să nu ne explicați în week-
end la astfel de ședințe extraordinare, e bine să avem dezbateri, să le discutăm 
înainte. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dacă dumneavoastră ați fi avut bunăvoința să 
pierdeți dimineața alături de noi, sau vineri sa fi venit aici la consilul judetean, 
sau chiar sâmbătă, pentru că sâmbăta sunt oameni disponibili care au trebuit să 
raspundă la tot felul de alte lucruri care, chipurile , s-au petrecut pe undeva. Sau 
dacă ați fi citit cu mare aplecare proiectul de ordonanță, eu am doua variante ale 
acestor ordonanțe. Sunt lucruri acolo care, credeți-mă, dacă le citiți așa în 
profunzime o să vă creeze o mare nelămurire. Cumva vă întâmpinați în 
chestiunea aceasta în care fiecare persoană asistată trebuie să aibă în spate un 
angajat și DGASPC-ul la ora acesta are 441 de locuri vacante, 441 de locuri, 
retineți! A, sunt județe într-adevăr, n-aș vrea acum să mânii pe Dumnezeu, 
conduse de președinți mai bine decât Mînzînă în care doi angajați au grija de un 
asistat social. Și noi avem un deficit de angajare de 441. Pe astea cum le 
traduceți? Scrie în ordonanța acolo. Nu cumva aceasta ordonanță este în 
dezbatere publică și vom vedea ce lucruri bune sunt acolo și ce lucruri rele?  
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Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Ba da, este în dezbatere publică, 
exact, da este clar că urmează o restructurare. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Eu sunt pus aici să respect legea în această țară. 
Dacă există cea mai mică atingere a legii, sunt răspunzător. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Domnule Președinte, eu nu am 
spus că nu este legal, eu am spus că nu este oportun să venim cu suplimentare de 
posturi când toți ne îndeamnă la restructurare, la reducere de posturi. Nu 
amesteca termenii legalitate cu oportunitate. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Domnule Sofianu, să facă aceeia care au 278 
posturi ocupate, au rezultate financiare mai proaste decât Argeșul, da? Au de 
unde, aceste posturi nu afectează cu nimic fondul de salarii al Consiliului 
Județean Argeș. Ceea ce facem aici punem în zona oameni care să lucreze 
efectiv pe proiectele pe care le avem în derulare, sunt oameni care răspund la 5 
proiecte, apar greșeli de care noi suntem răspunzători, este vina mea, v-am spus-
o, pentru că trebuia să fac angajări, chiar de partid cum spuneți dumneavoastră, 
este jignitor, v-am spus-o. Mai ușor cu astea, cu partidul, dumneavoastră care 
faceți parte dintr-un partid care i-a luat pe toți fără servici și i-a dus în locuri de 
muncă până prin 2020.  

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Eu mă refer la proiectul de azi. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Nu nu, dumneavoastră jigniți un întreg aparat. 
Dumneavoastră mergeți spre zona aceea, hai să ne legăm de ceva, doar doar iese 
ceva, nu v-a ieșit nimic. Propunerea dumneavoastră v-o respect, îi rog pe colegi 
să se manifeste cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a acestui proiect de 
hotărâre. 

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Grupul PNL este împotriva 
acestui proiect și se va retrage de la votul punctului 7 așa cum spuneți 
dumneavoastră dacă se votează ordinea de zi. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc mult, poate rămâneți retrași tot 
timpul. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Și grupul USR votează pentru 
scoaterea de pe ordinea de zi având în vedere, și dacă mă lăsați 30 de secunde, și 
să mă ajutați cu o explicație, în organigrama consiliului județean avem acum în 
prezent 182 de oameni. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – 183 ocupați. 
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Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Sunt 17 poziții vacante, nu 
putem să le transferăm acele 17 poziții pentru noile posturi ? Nu este suficient să 
începem cu o treime din cele 55? Nu se poate face acest lucru ? Chiar este 
nevoie să adaugăm 55 de posturi vacante ? Întreb dacă există soluția aceasta.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Raportat la numărul de proiecte pe care îl avem în 
derulare, nu se poate. Încă o dată vă spun că îmi asum o singură vină, pentru că 
am mers pe principiul de reducere  a tuturor cheltuielilor în toate instituțiile 
subordonate consiliului județean și am constatat acum că nu mai putem merge 
mai departe cu heirupismul meu și atunci am luat această decizie. Îmi asum 
această decizie, încă o dată o spun, nu sunt afectate cu nimic. Dacă vreți este o 
viziune a mea în perspectivă. Într-o zi când se vor ridica, pentru că eu nici pe 
acela nu pot angaja acum, stimate domn, pentru legea îmi interzice, dacă într-o 
zi aceste sancțiuni se vor ridica să fiu pregătit pentru pasul următor. V-am spus–
o și v-o repet, acum nu facem altceva decât să repoziționăm niște oameni în 
zona aceasta în care putem obține bani prin proiecte. O să mă întrebați de ce 
până acu, nu am făcut-o, a fost neglijența mea, îmi asum răspunderea și am 
folosit teoria las-o că merge și așa nu vă mai plângeți, dar acum, trebuie să 
gândesc și în perspectivă, că este obligația mea. Poate pentru 2025 ordonanța 
prevede și niște lucruri, sau cel puțin până la 1 ianuarie 2024, aceea care va 
apărea, că la ora aceasta, v-am spus, totul este într-o dezbatere, să nu credeți 
cumva că nu facem diligențe și la nivelul conducerii primului ministru, unele 
lucruri ni se par de-a dreptul aberante. Spuneți-mi mie cum ocup 441 locuri de 
munca la DGASPC, poate aveți o soluție minune! 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Mulțumesc domnule 
Președinte, noi o să votăm pentru scoaterea proiectului de pe ordinea de zi, de 
asemenea la supunerea la vot vom vota împotrivă. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Și Grecu. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și dl Grecu votează împotrivă. Mai sunt voturi 
împotrivă? Îmi pare rău, proiectul de hotărâre va fi supus dezbaterii cu 
amendamentul ca la momentul la care se va ajunge la acest proiect domnii de la 
Pnl, toți domnule Sofianu, toți nu votează?  

Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Toți ne retragem de la vot. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumesc mult. Ne dați posibilitatea să trecem 
mai ușor proiectul de hotărâre. Supun la vot acum proiectul ordinii de zi. Este 
clar că nu sunt de acord. 
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Dl consilier județean Narcis –Ionuț Sofianu  – Noi suntem împotrivă. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Am înteles!  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Și noi tot la fel, împotrivă. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumim! 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Și Grecu.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da da,  am înțeles. Trecem la ordinea de zi.  

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Argeş 
nr.340/15.12.2022 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 
Argeș în Consiliile de Administrație ale spitalelor din rețeaua proprie a 
Consiliului Județean Argeș, precum și aprobarea atribuțiilor Consiliilor de 
Administrație. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă 
mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 219 
 
 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unui bun imobil, aflat în domeniul public al 
Județului Argeș și în administrarea Consiliului Județean Argeș. 

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 220. 
 

-III- 

 
          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea de către Spitalul Orășenesc “Regele Carol I” Costești a unui bun 
imobil destinat activităților comerciale, aflat în domeniul public al Județului 
Argeș. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă 
mulțumesc. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 221. 
 
 

-IV- 

 
          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnice –faza Studiu de Fezabilitate , a Devizului 
General și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții:” 
RACORDARE REȚEA INTERIOARĂ CANALIZARE MENAJERĂ LA 
REȚEAUA PUBLICĂ DE CANALIZARE MENAJERĂ" în cadrul 
Programului Operaţional Regional 2014-2020 Proiectul Complex de 4 Locuinţe 
protejate şi Centru de zi, Comuna Ciofrângeni, Judeţul Argeş. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Eu mă abțin, domnule Președinte, m–am 
abținut și în comisie și am explicat de ce. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Am înțeles!  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Mi se pare suma de 700 mii, peste 100 
mii de euro mult prea mare pentru aceste operațiuni care au fost uitate efectiv în 
proiect. Și acum se adaugă la cheltuielile neeligibile pe care trebuie să le suporte 
consiliul județean. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc! Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă 
mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 222. 
 
 
 

-V- 

 
          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului tehnic Sistematizare Verticală și gard în incinta 
obiectivului de investiții Complex de Servicii Sociale Municipiul Câmpulung, 
Judeţul Argeş, a valorii totale actualizate a proiectului, a devizului general 
actualizat și a surselor de finanțare pentru proiectul “Complex Servicii Sociale, 
Municipiul Câmpulung, Judeţul Argeş, cod SMIS 130511. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 223. 
 
 
 

-VI- 

 
          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Temei de Proiectare pentru obiectivul de investiții “Elaborare Studiu 
de Fezabilitate pentru obiectivul de investitii <>”. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri ? Vă 
mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 224. 
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-VII- 

         Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Județean 
Argeș.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Aici aș avea eu un comentariu, eu am 
început discuția și în ședința de plen a comisiilor la ora 10 și vreau să vă spun 
mult mai pe scurt decât am vorbit în ședința comună a comisiilor că sunt foarte 
neplăcut surprins și supărat pe atitudinea unor colegi care văd activitatea privată 
cu niște ochi, undeva de sus pentru că în privat se poate să lucrezi cu oameni 
mai puțini, se poate ca directorul să fie și femeie de servici și sofer, iar la stat nu 
se poate. Deci în administrație nu se poate pentru că acolo se fac lucruri mult 
mai importante. Mai mult decât atât am fost amenințat și cu Parchetul, că dacă 
nu ne angajăm oameni pe anumite poziții, vom suporta rigolile legii atunci când 
se va întâmpla ceva. Vreau să vă spun că, mă cunoașteți foarte bine de atâta 
vreme și știți foarte bine că încerc să fiu echilibrat, am apreciat în mod pozitiv 
toată activitatea consiliului județean, ba mai mult decât atât am și comentat 
faptul că nicio ședință de când sunteți președinte, n-a durat mai mult de o oră, 
poate s-au derulat foarte rapid și asta pentru că le-ați pregătit bine și ne-ați 
argumentat suficient de concret propunerile dumneavoastră astfel încât am votat 
cu toții cu conștiința curată și nu cred că ați avut 10 proiecte la care să aveți 
abțineri sau voturi împotrivă, nici 5 măcar. Aproape toate proiectele au trecut în 
unanimitate. Asta arată într-adevăr că aparatul consiliului județean este foarte 
bun, conducerea consiliului județean, managementul consiliului județean este 
performant, suntem pe locul 1 la atragerea pe regiune de fonduri europene cu 
personalul pe care îl avem și asta cred că vă omorează pe toți, mai puțin pe noi 
cei care aprobăm doar așa fără să fim implicați, noi din consiliul județean, dar de 
data aceasta cred că este mult prea mult în condițiile în care țara se află într-un 
moment extrem de important de cotitura. Și nu vorbesc cu vorbe mari, știți și 
dumneavoastra foarte bine, vor trebui neapărat să fie reduse cheltuielile 
concomitent cu presiunea care se pune în continuare pe sectorul privat, și când 
mă refer la sectorul privat, mă refer în principal la capitalul românesc care este 
reprezentată în proporție de peste 90% de IMM. Multinaționalele nu sunt atinse 
aproape deloc, probabil că există o politică pe care nu o cunoaștem dar noi 
intuim că tot ce înseamnă străin în România este bun, iar românesc în România 
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nu este bun. Părerea mea este că în contextul în care se va pune presiune pe 
creșterea taxelor și impozitelor pentru a micșora deficitul bugetar și fără să se 
faca reduceri consistente în ceea ce privește aparatul bugetar, care a ajuns la 
1.300.000 de angajati, peste 50% fiind în administrație, dati-mi voie să votez 
împotriva proiectului dumneavoastră de hotarâre, indiferent de argumentele pe 
care le aduceți pentru că în perspectivă consiliul județean în întregul său, cu 
toate instituțiile din subordine, după părerea mea, trebuie să facă o analiză de așa 
manieră încât să se treacă la o reducere cu cel puțin 30% a personalului angajat, 
astfel încât cei care rămân să-și desfășoare în continuare activitatea cu un 
randament mult mai bun și cu o productivitate mult mai mare. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc, domnule Grecu, tot timpul am 
crezut în dumneavoastră, ca un om care manifestați lucrurile cu un anumit 
echilibru, aici sunt mai mult dispute politice. Dacă vorbim de reducerea 
cheltuielilor stau la dispoziție tuturor, tuturor consilierilor pe care îi rog la 
fiecare ședință să vină să se informeze și să constate orice compartiment le stă la 
dispoziție, care sunt economiile făcute, comparativ cu alți ani, sigur că dacă vreți 
să o dăm în politică, o dăm tot în politică. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Eu nu. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dacă vreți să mergem și spre zona aceea 
comparativ cu alte județe, la fel vă stau la dispoziție, la fel sunt date publice. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Nu contează. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Dumneavoastră având perfectă dreptate, sunt 
normative europene care ne obligă să păstrăm un anumit număr de persoane și 
am dat exemplu acesta al DGASPC cu 441 de locuri. Astea sunt normativele 
europene, ce să facem, trebuie să le respectăm. În ceea ce privește alte instituții 
subordonate consiliului județean, cu respect vă aduc la cunoștință că eu sunt 
nenorocitul care a închis o instituție culturală care nu și-a mai găsit locul la 
momentul respectiv. Tot la fel mi-am auzit critici de la unii colegi de la alt partid 
că distrug cultura județeană, n-am distrus-o, n–am de gând să o distrug, am vrut 
să reduc numărul de cheltuieli, tot noi am votat, dumneavoastră, reducerea 
numărului personalului la regia de administrare a patrimoniului județului Arges, 
tot noi am redus cheltuielile legate de personalul auxiliar care desfășoară 
activitate în instituțiile de cultură, toate lucrurile acestea sunt cifre, cifre seci. 
Care au fost beneficiile și de ce am facut–o, domnule Grecu, și vă spun 
dumneavoastră cu prietenie, pentru că mi-am dat seama că noi nu mai puteam 
avea bani pentru cofinanțarea proiectelor și am fost nevoiți și vă multumesc că 
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ați înțeles și cei care au înțeles că trebuie să facem împrumuturi, atât o linie de 
credit cât și împrumuturi pentru a construi județul Argeș. Astea fiind singurele 
modalități prin care putem dezvolta acest judet și am făcut-o cu strângere de 
inima. Au apărut în presă tot felul de articole, cum un nenorocit ca Mînzînă lasă 
oamenii pe drumuri, nu-i nicio problemă, nu am lăsat pe nimeni pe drumuri. 
Cine vrea să muncească găsește loc de muncă în țara asta și cred că și 
dumneavoastră aveți nevoie de personal calificat în domeniu. Pentru toate aceste 
lucruri trebuie să avem înțelegerea necesară, și inteligența necesară și nerăutatea 
necesară și să le căutam și să le găsim. Atât timp cât întreg personalul consiliului 
județean stă la dispoziția domniilor dumneavoastră, nu cred că facem un lucru 
pe ascuns. Nu vreau  să fac referire la fapul că și controalele care au venit la 
nivelul județului Argeș din diferite motive, ba anuntate de presă, nu s-au soldat 
cu nimic, pe motivul următor: facem totul cu transparență, stăm și încercăm prin 
alte mijloace să dezvoltăm acest judet, lucru pe care îl doriți și dumneavoastră. 
Atât timp cât vom face o echipă împreună, vom merge mai departe. Atât timp 
cât vom căuta un nod în papură, vom găsi. Ceea ce fac acum este o reparație a 
greșelilor mele din trecut, pentru că am zis că lucrulile pot merge și așa, 
ambițiile noastre sunt foarte mari pentru exercițiul 2021-2027, vă mulțumesc că 
ați readus colegilor aminte de faptul că pe sud-muntenia, pe administrație 
suntem no.1. Vom face acest lucru și mai departe că ne-am obișnuit și o vom 
face și cu profesionalism  și cu grija că mâine să  rămâna ceva în urma noastră. 
Asta este singurul nostru țel, în rest, sigur că da, putem să găsim orice lucru care 
nu este convenabil. V-am mai spus, nimeni nu poate să facă un raport mai bun 
între ceea ce însemnă număr de angajați și rezultate obținute, și de aceea în 
fiecare an a trebuit să venim în fața dumneavoastră cu un raport de activitate. 
Anul 2023 va fi un an dramatic pentru noi, avem de dus la bun sfârșit proiectele 
pe fonduri europene, tragem de noi, le mulțumim și celor din presă care ne mai 
atrag atenția din când în când că pe undeva poate lucrurile nu funcționează bine, 
poate mai multe lucruri ne scapă, vedem dacă lucrurile sunt într-adevăr corecte 
din punctul lor de vedere sau sunt simple polițe de plătit, hai să le căutam și 
puțin nod în papură. Stimați colegi, cu acestea fiind spuse, am înteles grupul 
PNL nu participă la vot. Voturi împotrivă?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță - Grupul USR voteaza împotrivă. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Grupul USR votează împotrivă. Vă mulțumesc. Și 
dl Grecu votează împotrivă.  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 225. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi, vă mulțumesc mult, contați pe buna 
noastră credință. Încă o dată vă spun așa cum o fac la fiecare întâlnire pe care am 
avut-o,veniți stimați colegi, discutăm orice problemă pe care dumneavoastră o 
considerați importanță pentru județ, aveți acces la toate datele care vă pot fi puse 
la dispoziție de către consiliul județean, bineînțeles fără cele cu caracter ultra 
secret care nu vă interesează. O zi bună tuturor. Sănătate multă. Mulțumesc mult 
de tot.     

 
Şedinţa s-a încheiat la ora 10:30.  
 
 
 

 P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA                                    


